
Ле́тний уче́бный день Southport U3A, 2014 го́да 

И сно́ва ещё раз и в Залсбери-Холл, и в Миттон-Холл, что́бы испытат́ь 

са́мую прекрас́ную исто́рию Тюдоров и Елизаве́ты в Ланкашире че́рез 

день ко́фе, изы́сканную ку́хню плюс немно́го Пу́шкина, допо́лненную 

обсужден́ием исто́рии Миттон-Хо́лла, День зако́нчился прогу́лкой по 

берегам́ Риббла, слав́ный и жа́ркий день с подня́тием одно́й из двух 

кори́чневых форел́и !!! 

Я действи́тельно задира́ю прогре́сс гру́ппы, поско́льку происхо́дит так 

мно́го самостоя́тельного изучен́ия, и на́ша цель - провести́ 

импровизи́рованную диску́ссию в ночно́м кошмар́е, в кото́ром сейча́с 

происхо́дит сло́жный ру́сский язы́к; большо́е спаси́бо, ребя́та !!! 

Крис Деверо 

Сентя́брь 2014 го́да 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

The Southport U3A Russian Group's Summer Study Day 2014  

And so once again to both Samlesbury Hall and Mitton Hall to experience Lancashire`s finest Tudor 

and Elizabethan history via a day of coffee, fine dining plus a bit of Pushkin, supplemented by a 

discussion of the history of Mitton Hall, (see below). The day ended with a walk along the banks of the 

Ribble on a glorious and hot afternoon with one of two Brown Trout rising!!! 

I am really chuffed with the progress of the group as there is so much self-study going on and our aim 

to have some impromptu discussion in the nightmare-ishly difficult Russian language is now 

happening; thank you so much guys!!! 

Chris Devereux  

September 2014 

 

 

 



 
 
 
Исто́рия Mitton Hall 
 
 
Mitton Hall ра́нее называ́лся Little Mitton Hall. 
 
Mitton Hall нахо́дится на Юго-Восто́чной берегу́ ре́ки| Рибл, и нахо́дится недалеко́ 
от го́рода Уолли. 
 
С 1960 э́то был за́городном клу́бе, оте́ле, пабe и ресторанe. 
 
Cейча́с э́то за́городный оте́ль и ме́сто сва́дьбы. 
 
Причи́на называ́ть его́ Grade II * зал, э́то потому́ что он явля́ется одни́м из 
небольшо́го чи́сла приме́ров 15-го ве́ка ̀ откры́тых за́лов` с деревя́нным каркасaм 
в Ланкашире. 
 
Mitton Hall был постро́ен по семе́й Catterall, а по́зднее был дан се́мьи Shireburn 
и́з-за бра́ка. 
 
Зал был перестро́ен в камня́х и́з-за восстановле́ния во вре́мя 19-го ве́ка. 
 
Cейчас, структу́ры извне́ не видны́, дати́руемые пе́ред 19-го ве́ка|века́. 
 
 
 
 



The History of Mitton Hall 
 
 
The Mitton Hall Hotel was previously called Little Mitton Hall. 
 
Mitton Hall is situated on the South-East bank of the River Ribble, and is near to the 
town of Whalley. 
 
Since 1960 it has been a country club, a hotel, a public house and a restaurant. 
 
It is now a country house hotel and wedding venue. 
 
The reason for its Grade II* Listing, is because it is one of a small number of 15th 
century timber-framed, `open- halls` in Lancashire. 
 
Mitton Hall was built by the Catterall Family and later was given to the Shireburns 
because of marriage.  
 
The hall was rebuilt in stone due to a 19th century restoration and extension.  
 
No structures dating from before the 19th century are visible externally now.  
 
 

 

 

 


